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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Cyfryzacji (nr 134)
8 października 2015 r.
Komisja Administracji i Cyfryzacji, obradująca pod przewodnictwem posła 
Andrzeja Orzechowskiego (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt sprawozdania Komisji z działalności w VII kadencji Sejmu.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Ostrowska, Grażyna Kućmie-
rowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):

Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji Administracji i Cyfryzacji. Witam wszyst-
kich państwa posłów, również panie z sekretariatu Komisji. 
W porządku dzisiejszych obrad posiedzenia Komisji mamy  rozpatrzenie projektu 

sprawozdania Komisji  z działalności w VII kadencji Sejmu. Kilkustronicowy projekt 
sprawozdania został przygotowany  i udostępniony państwu. Zaprezentuję w skrócie, 
nie czytając projektu w całości, podstawowe elementy.
Komisja Administracji i Cyfryzacji nie funkcjonowała od samego początku upływają-

cej kadencji Sejmu. Została powołana 8 listopada 2012 r. Wybór składu osobowego nastą-
pił 23 listopada 2012 r. Pierwszą przewodniczącą Komisji była pani poseł Julia Pitera. 
W związku z tym, że została wybrana do Parlamentu Europejskiego, należało wybrać 
nowego przewodniczącego. Zostałem wybrany przewodniczącym. Również w trakcie, 
były zmiany w prezydium Komisji, tj. wśród wiceprzewodniczących.
Komisja odbyła 134 posiedzenia, w tym 35 wspólnie z innymi komisjami. 
Do rozpatrzenia Komisji zostało skierowanych 25 projektów ustaw, z czego 12 zostało 

uchwalonych przez Sejm. 
Komisja wypełniając funkcję kontrolną rozpatrywała informacje dotyczące realizacji 

poszczególnych ustaw.
Komisja uchwaliła 11 opinii. Zorganizowała również konferencję pt. Internet jako 

globalne dobro wspólne? Była to dość interesująca, otarta i szeroka konferencja. 
Komisja  zorganizowała  także  seminarium pt. Elektronizacja  płatności  publiczno

-prawnych w Polsce. Myślę, że w najbliższych latach jest to przyszłość i zmiana spojrze-
nia na to jak można dokonywać i pobierać różne płatności z opłat publiczno-prawnych. 
W telegraficznym skrócie, to tyle. 
Czy są uwagi do propozycji sprawozdania?
Proszę bardzo, pan poseł Artur Ostrowski.

Poseł Artur Górski (PiS): 
Chcę zapytać, ponieważ nie wychwyciłem w pana wypowiedzi, czy były wyjazdowe posie-
dzenia Komisji?

Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Nie było posiedzeń wyjazdowych.

Poseł Artur Górski (PiS): 
Nie było, tak?
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Czy są jakieś inne uwagi?
Jeśli nie ma, to chcę zapytać, czy jest sprzeciw wobec przyjęcia sprawozdania, które 

otrzymaliście państwo pisemnie, a które w skrócie przed chwilą zaprezentowałem?
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Nie widzę. Stwierdzam, że Komisja przyjęła sprawozdanie.
Bardzo serdecznie dziękuję.
Jest  to ostatnie posiedzenie Komisji w tej kadencji, wobec tego chcę podziękować 

za pracę w Komisji wszystkim państwu posłom. Również za pracę w prezydium Komisji, 
tj. pani przewodniczącej oraz wszystkim przewodniczącym. 
Dziękuję – nieobecnym – pracownikom Biura Legislacyjnego za pomoc w pracach nad 

projektami ustaw. Dziękuję paniom z sekretariatu Komisji, ponieważ wasza rola była 
bardzo duża i dziękuję za waszą pracę. 
Kończy się kadencja Sejmu. Jest to ostatnie posiedzenie Komisji. Wypada wyrazić 

nadzieję, że Komisja będzie również funkcjonowała w następnej kadencji oraz, że będzie 
kontynuowała dobrą robotę wypracowaną przez nas. 
Jeśli nie ma innych głosów, to bardzo serdecznie dziękuję.
Zamykam posiedzenie Komisji. 


